



The International Recruitment Fair for Luxury 2nd edition

January 2023

1. When participating in this event, you agree that The Vendôm Company is not responsible for the content of your CV or any other relevant material.
2. Your CV, cover letter and relevant material contain personal contact information. When uploading your documents, you are giving The Vendôm Company your permission to store this information and share it with exhibiting recruiters.
3. Your CV and cover letter contain personal details. When submitting these documents, you are granting exhibitors the right to contact you, whether by email, online, post or telephone.
4. The Vendôm Company bears no other responsibility than transmitting your documents to exhibitors.
5. The Vendôm Company reserves the right to advertise services and products if they prove to be beneficial to a professional outcome. By choosing to attend this event, you agree to receive the type of advertisement and offers conducted by The Vendôm Company or by third parties.
6. The attendance to this event does not guarantee that candidates will secure a job offer.

7. The events and services provided to candidates by The Vendôme Company are payable by subscription only. Should anyone other than a professional coach charges an extra fee and/or request payment details for your attendance, please report them immediately to a representative of The Vendôme Company.
8. The Vendôme Company does not discriminate anyone attending its events. Furthermore, it is up to the exhibitors to ensure that they are compliant with the related applicable laws.
9. All the information given by The Vendôme Company on its websites and by its partners is done with the intention of helping and assisting the job search. We cannot guarantee that the information given regarding job vacancies will all receive a positive return.
10. The Vendôme Company reserves the right to delete your information at its sole discretion, should they not comply with any of its conditions.
11. The Vendôme Company will not refund attendance fees and cannot guarantee that candidates will get an appointment with recruiters. Recruiters are free to contact candidates at their sole discretion.



Le Salon International du Recrutement pour le Luxe 2ème édition

Janvier 2023

1. En participant à notre événement, vous agréez que The Vendôm Company n'est en aucun lieu responsable du contenu de votre CV ou autre document concerné.
2. Votre CV, lettre de motivation et autre document concerné contiennent des informations personnelles. En publiant vos documents, vous nous donnez l'autorisation de garder ces informations et de les partager à des recruteurs.
3. Votre CV et lettre de motivation contiennent des informations personnelles. En soumettant ces documents, vous donnez la permission aux recruteurs de vous contacter, que ce soit par email, en ligne ou téléphone.
4. The Vendôm Company n'assume aucune responsabilité autre que de transmettre vos documents aux recruteurs.
5. The Vendôm Company se réserve le droit de faire la publicité des services et produits, si nous pensons que cela est bénéfique pour obtenir un travail. En choisissant de participer à notre événement, vous agréez de recevoir ce type de publicités et d'offres fait par The Vendôm Company et autres parties concernées.
6. Le fait de participer à notre événement ne garantit en aucun cas que les candidats finaliseront une offre d'emploi.

7. Nos événements et services donnés aux candidats sont payables uniquement à l'abonnement. Si une autre partie autre qu'un partenaire officiel de notre événement prétend prendre une somme d'argent additionnelle pour votre présence ou demande vos informations bancaires, cela doit immédiatement être signalé à un représentant de The Vendôm Company.
8. The Vendôm Company ne fait aucune discrimination envers quiconque présent à nos événements. Additionnellement, ce sont les exposants qui doivent s'assurer qu'ils sont en règle avec les lois concernées et applicables.
9. Toutes les informations données par The Vendôm Company sur ses sites internet et par ses partenaires sont fait avec l'intention d'aider et d'assister la recherche de travail. Nous ne pouvons garantir que les informations données concernant les offres d'emploi recevront tous un retour positif.
10. The Vendôm Company se réserve le droit de supprimer vos informations à sa propre discrétion si elles ne sont pas conformes à nos règles et conditions.
11. The Vendôm Company ne remboursera aucun paiement et ne peut aussi pas garantir que les candidats recevront un rendez-vous ou un entretien avec les recruteurs. Les recruteurs sont libres de contacter les candidats à leur propre discrétion.